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Z Á P I S 
o průběhu 8. zasedání Zastupitelstva obce Svinošice, 

konaného dne 31. 8. 2009 ve Svinošicích 
 
 
Starosta Josef Hemzal zahájil 8. zasedání Zastupitelstva obce Svinošice (dále jen „zastupitelstvo 
obce“) v 19.00 hod. a všechny přivítal. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 
 
Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu 
Svinošice a na elektronické vývěsní desce na webových stránkách obce, a to nejméně sedm dní před 
dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, 
zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 
 
Přítomni: Josef Hemzal 
  Vladimíra Antonovičová 
  Tomáš Racek 
  Michal Vala 
Omluven: Milan Štěpánek 
 
Zapisovatelem byla jmenována Vladimíra Antonovičová. 
Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 
v zasedací místnosti. 
 
Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 8. zasedání zastupitelstva obce zastupitele Tomáše Racka a 
Michala Valu. 
 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce Svinošice schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 8. zasedání zastupitelstva 
obce Svinošice zastupitele: Tomáše Racka a Michala Valu. 
 
Hlasování č. 1:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Svinošice schvaluje následující program zasedání zastupitelstva obce Svinošice: 
 

1) Technický bod (přivítání, jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, schválení 
programu zasedání zastupitelstva obce). 

2) Projednání zprávy o stavu investiční akce „Chodník Svinošice-Lipůvka“. 
3) Projednání a schválení víceprací při budování chodníku Svinošice – Lipůvka. 
4) Projednání zprávy o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na 

investiční akci „Čistírna odpadních vod kulturní dům a obecní byt“. 
5) Projednání zprávy o stavu dotace na zřízení CZECH-POINT. 
6) Projednání zprávy o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci 

programu rozvoje venkova. 
7) Nabídka aktualizace Misys. 
8) Schválení rozpočtového opatření 04/09. 
9) Projednání žádosti pí Vašourkové na převod komunikace v lokalitě „Vyhnálov“ na obec. 
10) Projednání žádosti pí Kučerové na odpuštění 2 nájmů z obecního bytu, a to za měsíc srpen 

a září 2009. 



 - 2 - 

11) Projednání a schválení záměru na pronájem obecního bytu a projednání a schválení 
podmínek pronájmu. 

12) Diskuze a závěr. 
 
Hlasování č. 2:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 2 
Projednání zprávy o stavu investiční akce „Chodník Svinošice-Lipůvka“.  
 
Starosta seznámil zastupitelstvo obce se stavem probíhající investiční akce „Chodník Svinošice-
Lipůvka“. Ukončení a předání stavby se uskuteční 15. 9. 2009. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo přijalo zprávu bez výhrad. 
 
Hlasování č. 3:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 3 
Projednání a schválení víceprací při budování chodníku Svinošice - Lipůvka. 
 
Starosta seznámil zastupitelstvo obce s vícepracemi, které vznikly při budování chodníku Svinošice – 
Lipůvka v celkové hodnotě 49.584,- Kč (vč. DPH). Jedná se o protlak, opravu kanalizace, vyrovnání 
prstenců na poklopy, chráničku. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo projednalo a schválilo vícepráce při budování chodníku Svinošice – Lipůvka 
v celkové hodnotě 49.584,- Kč (vč. DPH). 
 
Hlasování č. 4:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 4 
Projednání zprávy o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na investiční 
akci „Čistírna odpadních vod kulturní dům a obecní byt“. 
 
Starosta obce podal zprávu o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na 
investiční akci „Čistírna odpadních vod kulturní dům a obecní byt“. Kolaudace čistírny se uskuteční 
17. 9. 2009. Nutno vydat provozní řád ČOV. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo obce vzalo zprávu na vědomí. 
 
Hlasování č. 5:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
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Bod č. 5 
Projednání zprávy o stavu dotace na zřízení CZECH-POINT. 
 
Starosta seznámil zastupitele  se zprávou o stavu dotace na zřízení CZECH-POINT. Dotace byla obci 
přidělena, je nutno vrátit 10.000,- Kč za internet. Ukončení je stanoveno na 15. 10. 2009. 
 
 
Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo obce vzalo zprávu na vědomí. 
 
Hlasování č. 6:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 6 
Projednání zprávy o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci 
programu rozvoje venkova. 
 
Starosta seznámil zastupitele  se zprávou o stavu proinvestování dotace z rozpočtu Jihomoravského 
kraje v rámci programu rozvoje venkova. Opravy místních komunikací jsou provedeny, nutno 
podepsat předávací protokol. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo obce vzalo zprávu na vědomí. 
 
Hlasování č. 7:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 7 
Nabídka aktualizace Misys. 
 
Starosta obce seznámil zastupitele s nabídkou aktualizace Misys. 
 
Usnesení č. 8 
Zastupitelstvo navrhlo aktualizaci odložit do r. 2010. 
 
Hlasování č. 8:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 8 
Schválení rozpočtového opatření 04/09. 
 
Starosta seznámil zastupitele s Rozpočtovým opatřením č. 04/09. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 9 
Zastupitelstvo schválilo Rozpočtové opatření č. 04/09. 
 
 
Hlasování č. 9:  pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
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Bod č. 9 
Projednání žádosti pí Vašourkové na převod komunikace v lokalitě „Vyhnálov“ na obec. 
 
Starosta seznámil zastupitele s žádostí pí Vašourkové na převod komunikace v lokalitě „Vyhnálov“ na 
obec. 
 
Usnesení č. 10 
Zastupitelstvo projednalo žádost pí Vašourkové na převod komunikace v lokalitě „Vyhnálov“ na obec. 
Vzhledem k chybějícímu veřejnému osvětlení této komunikace, rozhodlo se žádost neakceptovat. 
 
Hlasování č. 10: pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 10 
Projednání žádosti pí Kučerové na odpuštění 2 nájmů z obecního bytu, a to za měsíc srpen a září 
2009. 
 
Starosta obce seznámil zastupitele žádostí pí Kučerové na odpuštění 2 nájmů z obecního bytu, a to za 
měsíc srpen a září 2009. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 11 
Zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost pí Kučerové na odpuštění 2 nájmů z obecního bytu za 
měsíc srpen a září 2009. 
 
Hlasování č. 11: pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 11 
Projednání a schválení záměru na pronájem obecního bytu a projednání a schválení podmínek 
pronájmu. 
 
Starosta obce seznámil zastupitele se záměrem na pronájem obecního bytu po zesnulém p. Jaroslavu 
Skoupém. V současné době je proveden převod vody, plynu a elektřiny na obec Svinošice a zaslán 
doporučený  dopis  o  vyklizení  bytu  do 30. 9. 2009 na  matku zesnulého pí Věru Kučerovou a syna 
p. Dana Skoupého. 
 
Usnesení č. 12 
Zastupitelstvo projednalo a schválilo záměr na pronájem obecního bytu a stanovilo následující 
podmínky pronájmu: 
 

- písemné žádosti budou brány jako důvěrné 
- pronájem pro kompletní rodinu 
- pronájem na dobu určitou – 5 let, s možností prodloužení pronájmu 
- obec vylučuje spekulativní záměr pronájmu 
- pronájem je podmíněn úklidem kulturního domu 1x měsíčně (mimo akce, pořádané obcí nebo 

soukromou osobou) 
- byt je součástí kulturního domu, kde probíhají nepravidelné kulturní a společenské akce 
- v případě nezájmu, bude nabídka pronájmu obecního bytu postoupena po 30. 11. 2009 realitní 

kanceláři. 
 
Hlasování č. 12: pro:  4 zastupitelé 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
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Bod č. 12 
Diskuze a závěr. 
 
Zastupitelé nevznesli žádné podněty, které by vyplynuly v průběhu jednání nad rámec schválených 
jednacích bodů. 
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva obce Svinošice. 
 
 
 
Přílohy: 

• Rozpočtové opatření č. 04/2009 
• Žádost pí Vašourkové o vyjádření zastupitelstva obce k smlouvě a o budoucí darovací smlouvě 

na převod komunikace obce Svinošice 
• Žádost pí Kučerové o prominutí nájmu 

 
 
 
Ve Svinošicích 7. 9. 2009 
 
 
 
Zapsala: 
Vladimíra Antonovičová 
 
 
 
 
 
 
 

razítko 
 
 
 
 
 
 
         Josef Hemzal 
              starosta 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 


